

## **GULF BANK PROMOCODE CAMPAIGN**

- The campaign promotion code is defined as GULF2025.
- The campaign is eligible for Gulf Bank Credit and Prepaid cardholders.
- The discount rate is 15% off the base fare only, the discount is not applicable on taxes or surcharges.
- The discount is valid on round trip Economy & Business Class flights from Kuwait to all destinations with Turkish Airlines.
- The campaign is valid for tickets issued until May 31, 2025 with travel dates until December 31, 2025.
- The campaign is not valid for flights departing from Kuwait between (March 26, 2025 - March 30, 2025) and (June 04, 2025 – June 07, 2025), for flights arriving to Kuwait between (January 27, 2025 – February 01, 2025), (March 30, 2025 - April 02, 2025), (June 07, 2025 – June 10, 2025) and (August 10, 2025 – August 25, 2025).
- In the case of cancellation, refund and reissue, fare class rules and conditions apply. If payment is required, the amount may vary depending on the flight status.
- Airport taxes, service charges and fuel charges are not included in the fare.
- This campaign cannot be combined with other campaigns and discounts published by Turkish Airlines (disabled, child, infant, student, etc.).
- Customers can purchase their tickets at a 15% discount through Turkish Airlines channels and the offer is only valid for the tickets purchased through Turkish Airlines mobile app and [www.turkishairlines.com](http://www.turkishairlines.com) website.
- The discount amount and the total discounted fare will be displayed on the payment page after selecting the payment type and entering the promotional code in the “Promo Code” field.
- The related campaign is only valid on scheduled flights operated by Turkish Airlines. It is not valid on Turkish Airlines codeshare flights, AJet flights or Star Alliance partner airline flights.
- Turkish Airlines and Gulf Bank reserves the right to change terms and conditions, definitions and other information pertaining to the special offer.
- Fare class rules apply in case of changes and cancellations. Discount does not apply to tickets issued after a change and/or cancellation.
- Offer is valid for multiple redemptions.

## الشروط والأحكام للعرض الترويجي الخاص ببنك الخليج

- الرمز الترويجي: GULF2025
- الحملة مؤهلة لحاملي بطاقات بنك الخليج الائتمانية ومسبقة الدفع.
- الخصم هو 15% من السعر الأساسي فقط، ولا يطبق الخصم على الضرائب أو الرسوم الإضافية.
- الحملة صالحة على رحلات الذهاب والإياب بالدرجة الاقتصادية ودرجة رجال الأعمال من الكويت إلى جميع الوجهات مع الخطوط الجوية التركية فقط.
- الحملة صالحة للتذاكر الصادرة بين حتى (31-مايو-2025) على أن يكون تاريخ السفر حتى (31-ديسمبر-2025).
- الحملة غير صالحة للرحلات المغادرة من الكويت بين (26-مارس-2025 إلى 30-مارس-2025) و (04-يونيو-2025 إلى 07-يونيو-2025) وللرحلات القادمة إلى الكويت بين (27-يناير-2025 إلى 01-فبراير-2025) و (30-مارس-2025 إلى 02-أبريل-2025) و (07-يونيو-2025 إلى 10-يونيو-2025) و (10-أغسطس-2025 إلى 25-أغسطس-2025).
- في حالة الإلغاء والاسترداد أو إعادة تصدير التذكرة، تطبق شروط و أحكام فئة أجرة التذكرة، إذا كانت الرسوم تطبق فقد يختلف المبلغ حسب حالة الرحلة المطلوبة.
- لا يشمل السعر ضرائب المطار ورسوم الخدمة ورسوم الوقود.
- لا يمكن الجمع بين هذه الحملة والحملات والخصومات الأخرى التي تنشرها الخطوط الجوية التركية (ذوي الاحتياجات الخاصة، الأطفال، الرضع، الطلاب، إلخ).
- يمكن للعملاء شراء تذاكرهم بخصم 15% عن طريق الخطوط الجوية التركية والعرض صالح فقط للتذاكر التي تم شراؤها من خلال مكتب الخطوط الجوية التركية في الكويت، أو عبر تطبيق الخطوط الجوية التركية للجوال وموقع [www.turkishairlines.com](http://www.turkishairlines.com)
- سيتم عرض مبلغ الخصم وإجمالي الأجرة المخفضة على صفحة الدفع بعد تحديد نوع الدفع وإدخال الرمز الترويجي في حقل "الرمز الترويجي".
- الحملة و الرمز الترويجي صالح فقط على الرحلات المجدولة التي تديرها الخطوط الجوية التركية. وهي غير صالحة على رحلات الرمز المشترك للخطوط الجوية التركية أو رحلات Ajet أو رحلات شركات الطيران الشريكة في تحالف Star Alliance
- تحتفظ الخطوط الجوية التركية بالحق في اتخاذ إجراءات قانونية ضد الأطراف ذات الصلة التي يثبت مخالفتها لأي قواعد و/أو اللوائح.
- تحتفظ الخطوط الجوية التركية بالحق في تغيير الشروط والأحكام والتعريفات والمعلومات الأخرى المتعلقة بالعرض الخاص وإلغاء العرض في أي وقت.
- تنطبق الشروط و الأحكام الخاصة بأجرة التذكرة في حالة التغييرات والإلغاء. لا ينطبق الخصم على التذاكر الصادرة بعد التغيير و/أو الإلغاء.
- العرض صالح للاستخدام المتعدد.